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Přítomni: Pavla Dočekalová, Tereza Jelínková, Lukáš Vízek, Martin Šandera, Josef Horálek, 
Karel Mls, Libuše Svobodová, Mária Hromadová, Jiří Kos 
 
Online: Richard Thér, Václav Bělík, Jana Ondráková, Rudolf Andrýs, Jakub Toman, Barbora 
Borůvková, Jan Sahaj, Jan Satranský, Seyedmohammad Khatibi, Petra Skořepová, Tereza 
Holečková, Barbora Motlová, Simona Myšáková, Jakub Helvich, Veronika Skoupilová 
 
Hosté přítomni osobně: Jan Kříž, Leona Stašová, Hana Tomášková, Michal Strobach, František, 
Vaníček, Aleš Klicnar, Jakub Novák, Petra Marešová, Alena Myslivcová Fučíková, Jan Prouza, 
Nella Mlsová, Romana Albrechtová 
 
Hosté přítomni online: Lenka Karalová, Jiřina Smetanová, Nela Špačková, Patrik Olekšák, Eva 
Špalovská, Miroslav Lísa, Lenka Buchtová, Ivana Svobodová, Michal Musílek, Kamil Musílek, 
Jana Kostincová, Filip Studnička, Janet Wolf, Eva Freibauer Hamplová, Tomáš Svoboda, Iva 
Jedličková, Stephanie Inge Rudwick, Vladimír Bureš, Martin Jakubík, Ondřej Benek, Eva 
Valentová, Michaela Mádlová, Adam Křehký, Pavel Trojovský, Eva Cífková, Dominik Horníček,  
Zuzana Truhlářová, Jan Mačí, Michaela Mádlová, Klára Rybenská, Petra Poulová, Tamara 
Tomanová, Blanka Klímová, Jan Květina, Zuzana Kovalíková  
 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájil a řídil předseda 
AS UHK Lukáš Vízek; informoval, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 24 
 

Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1. Návrh členek a členů Rady pro vnitřní hodnocení za Akademický senát Univerzity Hradec 
Králové (předkládá Lukáš Vízek, předseda Akademického senátu). 

2. Projednání rozpočtu Univerzity Hradec Králové na rok 2025 a střednědobého výhledu pro 
roky 2025 až 2028 (předkládá Jan Kříž, rektor). 

Nikdo z přítomných nechtěl do navrhovaného programu jednání zařadit k projednání nic 
jiného.  
 
Hlasování k programu zasedání AS UHK:  
Hlasování: Pro: 24 proti: 0, zdržel se: 0             
         
Program mimořádného 20. zasedání AS UHK byl schválen. 
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1) Návrh členek a členů Rady pro vnitřní hodnocení za Akademický senát Univerzity Hradec 

Králové (předkládá Lukáš Vízek, předseda Akademického senátu). 

Rada pro vnitřní hodnocení UHK má celkem 15 členek a členů, z toho 4 jmenuje rektor na 
návrh Akademického senátu UHK. Následně členky a členy jmenuje po předchozím souhlasu 
Akademického senátu UHK. 
 
V současné době jsou studentka Petra Skořepová a student Petr Gonda aktivními v Radě pro 
vnitřní hodnocení UHK, avšak jsou před dokončením studia. Předpokládáme, že budou 
pokračovat v dalším studiu na UHK. 
 
Diskuze 
K bodu návrh členek a členů Rady pro vnitřní hodnocení za Akademický senát Univerzity 
Hradec Králové neproběhla diskuze. 
 
Hlasování o návrhu členek a členů Rady pro vnitřní hodnocení za AS UHK 
Hlasování: Pro: 22, proti: 0, zdržel se: 2 
 
Usnesení 
V případě, že dojde k zániku členství v Radě pro vnitřní hodnocení UHK Petry Skořepové a 
Petra Gondy z důvodu ukončení studia, Akademický senát UHK je znovu navrhuje jako členku 
a člena této rady, a to za předpokladu, že budou zapsáni na UHK v dalším studiu. 
 
 
2) Projednání rozpočtu Univerzity Hradec Králové na rok 2025 a střednědobého výhledu pro 

roky 2025 až 2028 (předkládá Jan Kříž, rektor). 

 

Rektor Jan Kříž odprezentoval rozpočet Univerzity Hradec Králové na rok 2025. Představil: 
a) Vývoj příspěvku VVŠ a UHK – příspěvek na vzdělávací a vědeckou, výzkumnou, 

vývojovou, uměleckou nebo další tvůrčí činnost – nejedná se o příspěvek na studenty. 
b) Složení rozpočtu VVŠ (počet přepočtených normativních studií z roku 2015, „kvalita“ 

z roku 2015, ukazatel K (ministerský ukazatel kvality daného roku). 
c) Návrh rozpočtu UHK, RO I – dělení:  
- podle počtu studujících z roku 2015, 
- ukazatel K rozdělen na fakulty podle stejných indikátorů jako dělí MŠMT, 
- 1/6 Z RO I na PPK, zbytek podle aktuálního počtu normativních přepočtených studií. 
d) Porovnání VVŠ a UHK – studenti z roku 2015, aktuální počet studentů, kvalita z roku 

2015, PPK. 
e) Vývoj rozdělení RO I na UHK. 
f) Vývoj podílu na K. 
g) Rozdělení volných zdrojů UHK. 

 

Kvestor Aleš Klicnar prezentoval technické detaily rozpočtu: 
a) Vývoj rozpočtovaných prostředků RO I – národní úroveň. 
b) Vývoj podílu UHK. 
c) Návrh rozpadu rozpočtu 2024. 
d) Rozpad části rozpočtu podle fakult. 
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e) Náklady budovy – full cost. 
f) Náklady rektorátu 2013–2024. 
g) Fondy. 
h) Bankovní poplatky, úroky. 
i) Investiční náklady. 
j) Náklady na 1004. 
k) Rozpočet kolejí. 

 
Rozpočet byl průběžně projednáván s Ekonomickou komisí AS UHK. Jan Kříž poděkoval 
za přípravu rozpočtu tajemnicím a tajemníkovi fakult a pracovnicím ekonomického oddělení. 
Uvedl, že v letošním roce došlo ke změně indikátorů u prémií pro kvalitu.  
 

Stanovisko ekonomická komise AS UHK 

Libuše Svobodová jako předsedkyně ekonomické komise AS UHK informovala o jednáních 
komise, upozornila, že materiály komise obdržela většinou den před zasedáním. Jako 
předsedkyně se účastnila jednoho jednání rektora s děkankami a děkanem. Uvedla, že zápis 
z jednání komise mají všichni senátoři a senátorky v mailu.  

Závěr komise: Ekonomická komise AS UHK nedoporučuje ke schválení rozpočet UHK na rok 
2025. Libuše Svobodová sdělila, proč ekonomická komise nedoručuje rozpočet ke schválení.  

Jan Kříž poděkoval ekonomické komisi za spolupráci a domnívá se, že zdůvodnění, proč 
nedoporučuje rozpočet ke schválení, není dostatečné. Dále, jako jeho předchůdce, poprosil 
děkanky a děkana, aby se k rozpočtu vyjádřili.  

 
Vyjádření děkanek a děkana 

Petra Marešová, děkanka Fakulty informatiky a managementu UHK, sdělila, že proběhlo 
mnoho jednání a kompromisů na obou stranách. Podporuje schválení rozpočtu. 

Nella Mlsová, děkanka Pedagogické fakulty UHK, vnímá v rozpočtu určité disproporce, a proto 
schválení rozpočtu nemůže podpořit. 

Jan Prouza, děkan Filozofické fakulty UHK, vnímá rozpočet jako kompromis, kdy pro fakultu 
není pozitivní, ale pro UHK jako celek ano. Rozpočet není pro žádnou součást likvidační, a proto 
ho podporuje schválit.  

Alena Myslivcová Fučíková, děkanka Přírodovědecké fakulty UHK, souhlasila s tím, že jednání 
byla dlouhá a se jedná o kompromis. S rozpočtem souhlasí. 

 
Diskuze 

Karel Mls sdělil, že se nejedná jen o rozpočet na rok 2025, ale i o střednědobý výhled až do 
roku 2028. Na jednání ekonomické komise proběhla debata o zafixování na další roky. 

Jan Kříž v reakci na informaci o střednědobém výhledu sdělil, že by byl rád, aby PPK bylo po 
celé jeho funkční období neměnné. Upozornil, že úprava by mohla nastat z důvodu změny 
podmínek z MŠMT nebo proto, že zjistíme, že je model rozdělení financování špatný. 
Zdůraznil, že žádnou fakultu nechce finančně zlikvidovat.   

Aleš Klicnar informoval, že v dokumentu Rozpočet UHK na rok 2025 je v záložce „Střd. rozp. 
Výhled“ popsán rozpočtový výhled pro roky 2026–2028. 
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Mária Hromadová jako členka ekonomické komise AS UHK nemůže souhlasit s tím, že 
nedochází k systémovému využívání financí, které jsou určeny na jiný účel. Podle jejího názoru 
se u výdajů řídíme přesnými pravidly, ale u příjmů se systém mění. Pedagogická fakulta má 
více výdajů než příjmů, ostatní fakulty mají poměr výdajů a příjmů obráceně. Ekonomická 
komise proto nemůže schválení rozpočtu doporučit, protože v celku není vše dořešeno. 

Jan Kříž v reakci na Máriu Hromadovou uvedl, že systém nákladů nebude nikdy spravedlivý, 
ale domnívá se, že je řešen co nejlépe. 

Václav Bělík poděkoval panu kvestorovi za účast na AS PdF UHK, kde byla snaha k naslouchání 
z obou stran. Domnívá se, že PdF má problémy proto, že byla zrušena tzv. Vaníčkova záklopka 
a situace pro fakultu není tedy komfortní.  

 
Hlasování o rozpočtu Univerzity Hradec Králové na rok 2025 a střednědobém výhledu pro 
roky 2025 až 2028 
Hlasování: Pro: 13, proti: 6, zdržel se: 5 
 
Usnesení 
Akademický senát UHK schválil rozpočet UHK na rok 2025 a střednědobý výhled pro roky 2025 
až 2028. 
 

 
Usnesení 

 
Usnesení z jednání AS UHK 
 

1. V případě, že dojde k zániku členství v Radě pro vnitřní hodnocení UHK Petry Skořepové 
a Petra Gondy z důvodu ukončení studia, Akademický senát UHK je znovu navrhuje jako 
členku a člena této rady, a to za předpokladu, že budou zapsáni na UHK v dalším studiu. 

2. Akademický senát UHK schválil rozpočet UHK na rok 2025 a střednědobý výhled pro roky 
2025 až 2028. 

 

Hlasování o Usnesení  
Hlasování: Pro: 21, proti: 3, zdržel se: 0 
 
Akademický senát UHK schválil své usnesení.  
 
 
Další zasedání Akademického senátu UHK proběhne ve středu 14. května 2025 
pravděpodobně ve 13:30 hodin hybridně v zasedací místnosti rektorátu. 
 
 
V Hradci Králové dne 22. dubna 2025 
 
                     Lukáš Vízek  

předseda AS UHK 
Zapsala Jitka Bláhová             


